
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 309
Vil ministeren oplyse, hvor stor en andel af råderummet 2022-2030 regeringen har brugt 
på allerede vedtagne eller aftalte skatte- og afgiftslettelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand

1/1

Offentligt
FIU Alm.del - Spørgsmål 309

Finansudvalget 2024-25


